
 

 

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada 
 
 
(le français suit) 

 
JUDGMENT IN LEAVE APPLICATION 

 

September 29, 2014 

For immediate release 

 
OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in 

the following application for leave to appeal. 
 
 

JUGEMENT SUR DEMANDE D’AUTORISATION 
 

Le 29 septembre 2014 

Pour diffusion immédiate 

 

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement 
dans la demande d’autorisation d’appel qui suit.  

 
 

 

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D’AUTORISATION : 
 

A summary of this case is available at http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-

csc/news/en/item/4696/index.do. 
 

Un sommaire de la cause peut être consulté à l'adresse suivante : http://scc.lexum.org/decisia-

scc-csc/scc-csc/news/fr/item/4696/index.do 
 

 

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS 
 

Z. v. Her Majesty the Queen et al. (B.C.) (Criminal) (By Leave) (35938) 

(The motion to expedite consideration of this application for leave to appeal is granted.  The motion to prohibit the 

publication of any information in the application for leave to appeal that could identify the applicant is dismissed.  

The motion to seal the application record in this Court is dismissed.  The application for leave to appeal is dismissed 

without costs. /  

La requête visant à accélérer l’examen de cette demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La requête visant à 

interdire la publication de toute information dans la demande d’autorisation d’appel qui pourrait identifier le 

demandeur est rejetée. La requête visant à sceller le dossier de demande de cette Cour est rejetée. La demande 

d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.) 

Coram: McLachlin / LeBel / Cromwell 
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